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Адрес KG Constructions 
Pramones st. 15, Parapijoniskes 
13241 Vilnius 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Engineering solutions, implemented by highly qualified professionals. For our customers we offer individual and custom-made products.

Innovative facade solutions from a single supplier, from idea creation to its implementation.

Unitised facades

This system consists of vertical and horizontal aluminium profile units, assembled and prepared at the factory. Such facades are transported to the
construction site already fully assembled and filled. On the construction site, they are attached to the building structure. Prefabricated facades are
used for technically challenging and special projects, reconstruction or construction of completely new buildings with fast and reliable results in mind.

Company Profile of KG Constructions

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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